

ADES Holding Company a (Closed Mixed Joint Stock)	شركة أديس القابضة (شركة مساهمة مغلقة مختلطة)
Schedule of Amended article of the Bylaws of the Company	جدول تعديلات مواد النظام الاساسي للشركة
Article (1) Before Amendment: Incorporation	المادة (١) قبل التعديل: التأسيس
The incorporation according to the provisions of the Companies Law issued by a Royal Decree No. (M/132), dated 1/12/1443H and its Implementing Regulations issued by a resolution by his excellency the Minister of Commerce No. (284) dated 23/6/1444H, a closed mixed joint stock company according to the following:	تأسس طبقاً لهذا النظام وأحكام نظام الشركات الصادر بالمرسوم الملكي الكريم رقم (م/١٣٢) وتاريخ ١/١٢/١٤٤٣هـ ولأئحته التنفيذية الصادرة بقرار معالي وزير التجارة رقم (٢٨٤) وتاريخ ٢٣/٠٦/١٤٤٤هـ شركة مساهمة مغلقة مختلطة وفقاً لما يلي:
Article (1) After Amendment: Incorporation	المادة (١) بعد التعديل: التأسيس
The incorporation according to the provisions of the Companies Law issued by a Royal Decree No. (M/132), dated 1/12/1443H and its Implementing Regulations issued by a resolution by his excellency the Minister of Commerce No. (284) dated 23/6/1444H, a joint stock company according to the following:	تأسس طبقاً لهذا النظام وأحكام نظام الشركات الصادر بالمرسوم الملكي الكريم رقم (م/١٣٢) وتاريخ ١/١٢/١٤٤٣هـ ولأئحته التنفيذية الصادرة بقرار معالي وزير التجارة رقم (٢٨٤) وتاريخ ٢٣/٠٦/١٤٤٤هـ شركة مساهمة وفقاً لما يلي:
Article (2) Before Amendment: Company's name	المادة (٢) قبل التعديل: اسم الشركة
ADES Holding (Closed Mixed Joint Stock Company) ("the Company").	شركة أديس القابضة (شركة مساهمة مغلقة مختلطة) ("الشركة").
Article (2) After Amendment: Company's name	المادة (٢) بعد التعديل: اسم الشركة
ADES Holding (Listed Joint Stock Company) ("the Company").	شركة أديس القابضة (شركة مساهمة مدرجة) ("الشركة").
Delete Article (10): Issuance of Shares	حذف المادة (١٠): إصدار الأسهم
Article (11) Before Amendment: Share Trading	المادة (١١) قبل التعديل: تداول الأسهم
The Company's Shares are traded by being registered in the Shareholders' register, and the transfer of ownership of the Shares shall only be effective upon being registered in the Shareholders' Register. In the event that the Company is listed in the financial market, the company's shares shall be traded in accordance with the provisions of the Capital Market Law and its executive regulations.	تتداول أسهم الشركة بالقيود في سجل المساهمين ولا يعتد بنقل ملكية السهم في مواجهة الشركة أو الغير إلا من هذا القيد. هذا وفي حال كانت الشركة مدرجة بالسوق المالية فيتم تداول أسهم الشركة وفقاً لأحكام نظام السوق المالية ولوائحه التنفيذية.
Article (11) After Amendment: Share Trading	المادة (١١) بعد التعديل: تداول الأسهم
The Company's Shares are traded in accordance with the provisions of the Capital Market Law and its executive regulations.	تتداول أسهم الشركة وفقاً لأحكام نظام السوق المالية ولوائحه التنفيذية.
Delete Article (12): Shareholders Register	حذف المادة (١٢): سجل المساهمين
Delete Article (34): Assemblies' Resolutions By Circulation	حذف المادة (٣٤): إصدار قرارات الجمعيات بالتمرير

